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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése és az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 
24.) OGY határozat 121. §-a alapján interpellációt kívánok benyújtani. 

Az interpelláció címzettje: Orbán Viktor, miniszterelnök 

Az interpelláció címe: "Meddig tart még a demográfiai tél?" 

Tisztelt Miniszterelnök úr!

Családpolitikai programpontjai kapcsán elmondtuk, hogy a téma felvetése pozitív, a kivitelezés 
ugyanakkor néhol „fékezett habzású”, néhol pedig kifejezetten csak kozmetikai jellegű. A 
meghirdetett szja-kedvezmény kapcsán adódik a kérdés: a gyermeküket egyedül nevelő férfiak 
miért maradtak ki a kedvezményezettek köréből? Miért ugyanolyan elutasító a kormány ebben a 
kérdésben, mint a Jobbik férfiak 40-javaslata kapcsán is?

Értékelendő a kormány problémafelismerése egy másik pont kapcsán is: valóban, a gyermeket 
vállaló családok tekintélyes része jelzáloghitel-problémákkal küszködik, s ők átfogó segítségre 
szorulnak. Ugyanakkor a Jobbik egy általános bankügyi felülvizsgálatot tart elkerülhetetlennek, 
aminek eredményeként nem a mesterségesen felduzzasztott tartozástömegből engedhető el egy 
parányi rész, hanem az összes indokolatlan teher megszüntethető.

A lakhatási szegmens tekintetében pedig jobbal kérjük számon a kormányon egy bérlakásprogram 
hiányát, amelyre ráadásul lenne is költségvetési fedezet. A csok bővítésének iránya részben 
elfogadható, ugyanakkor helyes lenne, ha nem csak a felvehető hitel, de a támogatás összege is 
növekedne, viszont mindez felső határral történne: százmilliós villák emelését vagy megszerzését 
nyilvánvaló módon nem akarunk támogatni.

Tisztelt Miniszterelnök úr! A fenti folyamatábrából az derül ki, hogy többhelyütt csak néhány 
tízezer honfitársunk kerülhet a kozmetikai jellegű kedvezményezetti körbe –százezrek pedig 
sehogyan sem. Mennyire nyitott tehát a Jobbik által felvázolt, érdemi, rendszert javító javaslatokra? 
Ha nem az, akkor egyértelműen a kommunikációs kormányzás folytatódik, nem pedig valós 
társadalmi problémák belátó megoldása.


